
Svenska Kyrkans Unga i Täby (816000-6626)
Styrelsemöte 24-02-21

Protokoll 24-01

Styrelsemötesprotokoll 2024-02-21

Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg

(EG), Isabel Hedman (IH), Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus

Björkman (RB), William Lindell (WL)

Frånvarande

Åhörare

Karl Bellander (KB), Vincent Bodin (VB)

Plats

Biblioteket, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Omvalde ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:31

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§3 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Daniel Nordin till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 11 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet.

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 23-10 till handlingarna

§8 Introduktion från ordförandeparet

AL och DN förklarar vad styrelsen gör, bland annat organiserar aktiviteter, verksamhetsgrupper,

upptaktsveckan och SKUL-läger. DN säger att vi finns för varandra och ställer upp för varandra så att vi

har en enad front utåt. Man ska våga ställa frågor om man inte förstår något eller om man har andra

funderingar. Prioritera styrelsen och alla evenemang. Håll koll på bland annat Facebook och

Messenger så att man inte missar något. Om man lägger ut pengar för verksamheten så måste man

spara kvittot och ge till ekonomiansvarig (WL).

§9 Val av firmatecknare

Styrelsen beslutade

att välja Daniel Nordin till firmatecknare för verksamhetsåret 2024.

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till firmatecknare för verksamhetsåret 2024.

Styrelsen beslutade

att Daniel Nordin och Axel Legelius tecknar var för sig

§10 Val av kontaktpersoner

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius och Daniel Nordin till kontaktpersoner för verksamhetsåret 2024.

§ 11 Val av registeransvarig

Styrelsen beslutade

att välja Josefin Hyden till registeransvarig för verksamhetsåret 2024.
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§12 Val av ekonomiassistent

Styrelsen beslutade

att välja Nore Bard till ekonomiassistent för verksamhetsåret 2024.

§13 Val av övriga poster inom styrelsen

AL och DN föreslår att införa en ny roll i styrelsen; en kontorsansvarig som ansvarar för att det hålls

ordning på SKUtoret och för att inventera vad vi har i enlighet med miljöpolicyn.

Styrelsen beslutade

att välja Rasmus Björkman och Isabel Hedman till kommunikatörer för verksamhetsåret 2024.

att välja Alice Karlsson till registerassistent för verksamhetsåret 2024.

att välja Emelie Gyllenberg till kontorsansvarig för verksamhetsåret 2024.

§14 Verksamhetsgrupper

i. Genomgång

Under kommande verksamhetsår finns det totalt 5 verksamhetsgrupper. AL går igenom alla och vad

man gör som sammankallande för respektive grupp.

ii. Val av styrelsens representanter

Styrelsen beslutade

att välja Rasmus Björkman till sammankallande för musikgruppen verksamhetsåret 2024.

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sammankallande för SKUffégruppen verksamhetsåret 2024.

Styrelsen beslutade

att välja Isabel Hedman och Daniel Nordin till sammankallande för mediagruppen

verksamhetsåret 2024.

Styrelsen beslutade

att välja Vincent Bodin och Konstantin Koutsinos till sammankallande för hänggruppen

verksamhetsåret 2024.

Mötet ajourneras till 19.12

Mötet återupptas 19.19

Styrelsen beslutade
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att välja William Lindell till sammankallande för festivalgruppen verksamhetsåret 2024.

iii. Riktlinjer

AL berättar om de riktlinjer för verksamhetsgrupper som röstats igenom av tidigare styrelser. Syftet

med verksamhetsgrupperna är att medlemmarna ska kunna engagera sig samt ge styrelsen en chans

att vila lite. Det bör alltid vara en representant för varje grupp på styrelsemötena som kan uppdatera

styrelsen om vad som har hänt i gruppen. Som sammankallande för en verksamhetsgrupp ska man

rekrytera nya medlemmar och ha möten med gruppen efter behov. AL påpekar att riktlinjerna inte

har utvärderats och uppdaterats på flera år och ser ett behov av utveckling. Bland annat har tre

verksamhetsgrupper som det står om i dokumentet lagts ner och tre nya har startats. AL föreslår att

de sammankallande för de olika grupperna gemensamt går igenom styrdokumentet och kommer med

förslag på ändringar till nästa möte.

iv. Musikgruppen

RB känner sig lugn då Max Östlund i princip lärt upp honom under året. Täby församling har

införskaffat ett nytt ljudsystem som vi kommer kunna använda. Inom Musikgruppen har det kommit

fram önskemål om att sammankallande ska få nyckel till musikförrådet för att lättare kunna rigga på

mässorna, men det kommer inte gå att fixa då kyrkomusikerna är osäkra om vi kommer ta saker och

inte lämna tillbaka dem och därför har endast vaktmästare nyckel nu. RB säger att det har varit bra för

det mesta men många medlemmar är inte aktiva i gruppen vilket skapar dålig gemenskap. RB ska

försöka ordna lite häng för gruppen. KK säger att vaktmästaren har ställt upp allt innan de kommer till

torsdasmässorna vilket har underlättat mycket för gruppen. RB säger att någon fick höra att det var

hennes ansvar att fixa. Han tycker att det verkar vara lite dålig kommunikation för vem som ska ställa

upp. AL berättar om projektet att spela in psalmer i en studio vilket röstades igenom på årsmötet. Alla

som ska vara med i projektet har ett möte imorgon den 22/2.

v. SKUffégruppen

Vi har anordnat alla-hjärtans-dag-SKUffé den 8/2 vilket var väldigt populärt. Vi bestämde en budget i

styrelsechatten på 800 kr. Vi spenderade 360 kr. Vi bjöd på kärleksmums och gelehjärtan. Vi köpte

även en pilbåge och ett par vingar för att en person skulle vara Amor. Vi köpte även rosor till SKUffét

som vi sålde. Det var en väldigt mysig stämning. AL tycker att alla hjärtans dag SKUffét blev väldigt

lyckat. AL berättar att när den sista personen från styrelsen går så måste alla som är kvar också gå.

Det ska anordnas 3 tema-SKUffén varje termin. Vi har två kvar denna termin och sedan 3 nästa.

SKUffégruppen ska ha ett möte snart där de bestämmer tema-SKUffén och annat. WL säger att det är

nyligen påfyllt i SKUffét. Vi har även beslutat om en ny prislista som sitter uppe i köket.

vi. Mediagruppen

DN berättar att gruppen fortsätter utvecklas. Krist1 håller på med olika låtar och videos. TikTok går

bra.

vii. Festivalgruppen

Gruppen ska startas upp igen. Vi ska skapa en ny grupp och börja rekrytera folk.

Sommarfestivalen är lördag den 1/6.
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viii. Hänggruppen

KK har ett namnförslag - SKUchill. Gruppen ska välja namn internt. Täby församling har öppnat en ny

verksamhetslokal i det rum där vi tidigare hade vår kontorsplats. Församlingen har pratat om en kyl så

att det alltid ska finnas en typ av fika eller mellanmål i den nya lokalen. Lokalen kommer att vara

bokningsbar efter påsk. Det ska startas en grupp som ska komma på idéer. Marie-Louise har sagt att

de eventuellt kan ha en fast bokning varje söndag eftermiddag.

§15 Utvärdering årsmötet

Årsmötet 2024 var den 10 februari med ett läger från 9-11 februari ute på Karlberg. Det var totalt 26

personer på mötet varav 23 med rösträtt. AL tycker att det var kul att så många yngre var med. Han

tror att den största orsaken till detta är att det var ett läger utöver mötet vilket lockade många yngre.

Det var ett långt möte med bra diskussioner. RB tyckte att det gick bra och att det var väldigt lätt att

hänga med tack vare ALs årsmötesskola innan mötet. DN tror att själva formatet av mötet

uppskattades. JH kände en bra gemenskap på lägret. Under mötet tog vi många beslut. Bland annat

startade vi en ny verksamhetsgrupp som är till för att umgås utanför aktiviteter och

torsdagsmässorna. Vi ska även starta en merch-shop. Vi ska även ha en grupptakt som är ett tack till

alla medlemmar som under året engagerat sig för organisation genom verksamhetsgrupper och

Höst-SKUL. Vi tog beslut om budget och sen såklart valde vi en ny styrelse. Presidium var Clara

Torpman och Gustav Lundmark. Max Östlund, Boel Petrén och Karl Bellander blev valda till

valberedning. Amanda Fjellström och Malin Tönne Strömstedt blev omvalda till revisorer. Årets ängel

gick till Felicia Meurke och årets medlem gick till Konstantin Koutsinos. Under lägret hade vi andakter,

musikquiz, disco och årsmötesskola. Isak Reisberg från distriktsstyrelsen var också närvarande på

mötet vilket var mycket uppskattat.

Karl Bellander lämnar mötet 20.19

Vi ska kolla möjligheterna att lägga upp verksamhetslåten vi gjorde till årsmötet.

§16 Årets stora aktiviteter och dess datum

AL går igenom de datum för aktiviteter som är spikade:

15-17 mars - Äldre-SKUL

20 april - DÅM

26-28 april - Vår-SKUL

30/5 - sista mässan

1/6 - sommarfestivalen

4-6/10 - Höst-SKUL 1

11-13/10 - Höst-SKUL 2

18-20/10 - Höst-SKUL 3

6-8/12 - Jul-SKUL

Datum för Upptaktsveckan och ledarupptakt m.m har inte satts än.

§17 Vårens mässor

Styrelsen håller i alla torsdagsmässor under våren och det finns ett schema.
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Vi har en ny agenda till torsdagsmässorna som det har varit problematik kring. Arbetet med den

påbörjades i höstas genom ett möte mellan representanter från SKU och församlingen där man kom

fram till vissa förändringar av den nya agendan. Efter detta fortsatte arbetet utan att SKU blandades

in ytterligare och när den började användas hade inte styrelsen sett den innan. Den innehåller nu de

ändringar vi kom fram till, men det har även gjorts ändringar som vi inte har godkänt vilket skapar viss

irritation. Det gäller bland annat när man ska stå upp. KK påpekar även att det nya typsnittet är

mycket svårare att läsa.

Mötet ajourneras till 20.55

Rasmus Björkman och Vincent Bodin lämnar mötet 20.59

Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer.

Mötet återupptas 21.00

§18 Earth Hour

När internationella gruppen togs bort försvann även Earth Hour ur verksamhetsplanen och det finns

inget krav på att vi ska anordna det. De senaste två åren har vi trots det anordnat Earth Hour som en

mysig medlemsaktivitet. Earth Hour i år är den 23/3. Det är också en billig aktivitet eftersom att det

bara är snacks man köper in.

Styrelsen beslutade

att anordna Earth Hour som medlemsaktivitet

Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 600 kr för Earth Hour

NB är ansvarig för aktiviteten.

§19 Kulturbesök

AJ tycker att vi kan åka till den ortodoxa kyrkan inne i stan och gå på mässa där och sen att vi bjuder

på lunch. DN föreslår att vi åker till Ersta diakoni där man kan göra egna oblat. JH ska undersöka

möjligheten.

§20 Medlemsaktiviteter

Varje termin ska det anordnas en sportaktivitet och 2 övriga aktiviteter. Earth Hour är en av

aktiviteterna den här terminen. WL föreslår att vi kan spela volleyboll, kanske till hösten. DN föreslår

laserdome som sportaktivitet för den här terminen. Under årsmötet bestämdes det att styrelsen ska

undersöka möjligheterna att anordna fyra specifika aktiviteter: Gibb med gott gott, Gröna Lund,

äventyrsbad och laserdome.

KK ska undersöka Gibb med gott gott.

NB ska undersöka möjligheten att åka till Gröna Lund.

AJ ska undersöka möjligheterna att åka på äventyrsbad.
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IH ska undersöka möjligheten att köra laserdome.

§21 Äldre-SKUL

Josefin Hydén lämnar mötet 21.14.

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer.

Äldre-SKUL är helgen 15-17/3.

Josefin Hydén, Vincent Bodin och Rasmus Björkman återansluter till mötet 21.14

Mötet har en beslutanderätt på 11 personer.

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius (lägerchef) och Alexandra Jirvall (vice lägerchef) till lägerledning på

Äldre-SKUL.

Åldersgräns är personer födda 2005 och tidigare med undantag för styrelsen.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för lägeraktiviteter till Äldre-SKUL på 500 kr

Anmälan till lägret öppnar 22/2 och stänger den 7/3.

§22 Vår-SKUL

Vår-SKUL är den 26-28/4.

Styrelsen beslutade

att välja Daniel Nordin till lägerchef, Josefin Hydén till vice lägerchef och Axel Legelius till

lägerledning på Vår-SKUL

§23 Distriktsårsmöte (DÅM)

DÅM är den 20/4. Vi har 16 ombud till mötet som alla tillsattes under årsmötet, men efter det har

Filip Kamensky Eriksson, Oscar Lagerlöf och Kajsa Sörnäs meddelat att de inte kan delta och därför

finns det nu tre lediga platser som styrelsen ansvarar för att fylla.

Styrelsen beslutade

att välja Alice Karlsson, Nore Bard och Casper Norén till ombud till DÅM.

Styrelsen beslutade

att välja William Lindell till ersättare för DÅM.

§24 Representation

Vårt mål är att åka ut så alla sommarläger och reppa. Alla läger utom Lindgården har minst en

ledare som sitter i styrelsen men AL tycker att det är roligare och bättre om det ändå kommer ut

andra representanter från SKU.
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Vincent Bodin lämnar mötet 21.31.

AL ska få vara med på ett möte med alla gruppledningar där han ska förklara hur vi har tänkt kring

repp i år för att underlätta kommunikationen. AL förklarar saker man ska säga och inte säga på en

repp. Bland annat ska man inte säga att Höst-SKUL är som ett konfirmationsläger utan regler. Vi

kommer att prata mer om detta närmare inpå sommaren.

§25 Fortbildning

Fortbildningen i år kommer att vara HLR.

Vincent Bodin ansluter till mötet 21.35.

Eventuellt kan en delaktig person i församlingen och SKU hålla i denna då han är utbildad.

§26 Ekonomi

WL säger att det är lite problematik med ekonomin eftersom att han inte har fyllt 18 år och därmed

inte kan få tillgång till banken. Tills WL fyller 18 i juli kommer AL och DN att göra alla utbetalningar. Vi

ska även fråga Nordea om eventuella lösningar. Vi har fått vårt bidrag på 225 000 kr. Vi får se i höst

om vi ska be om tilläggsanslag. På grund av problem som uppstod med bussen hem från Jul-SKUL så

har vi fått en kreditfaktura och därmed blivit ersatta för hela kostnaden för bussen.

§27 Styrelse-Kick-Off

Vi vill ha en styrelse-kick-off snart där vi antingen spelar bowling eller något annat kul, och sedan äter

vi middag tillsammans. DN och KK har sagt att de båda kan ha middagen hos sig. 9/3 är det föreslagit.

Styrelsen beslutade

att köra bowling på styrelse-kick-offen

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för styrelse-kick-off på 2500 kr.

§28 Styrelsetröjor

Den nya styrelsen får testa gamla styrelsens tröjor för storlekskoll. Förra året beställde vi tröjorna från

Spreadshirt vilket har funkat bra. WL ansvarar för att köpa in tröjor.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för styrelsetröjor på 3000 kr.

§29 Policys

Vår miljöpolicy finns på driven. Där står det bland annat att man ska tänka på hållbarheten där vi

köper in saker, samåkning, tänka på vilka leverantörer man väljer och slänga saker på rätt plats. Allt

detta och mycket mer står i dokumentet. AL uppmuntrar styrelsen att läsa igenom och följa

miljöpolicyn.
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§30 Nycklar

AL har fått information om att vi precis som förra året kan få fem blippar till styrelsen. Förra året gavs

nycklar till följande roller: ordförande, vice ordförande, SKUffégruppsansvarig, kassör och

registeransvarig. AL har pratat med Marie-Louise om att alla i styrelsen ska få en blipp som bara gäller

till kontoret för att underlätta vår verksamhet. Det verkar som att detta är möjligt, men det är inte

garanterat.

Styrelsen beslutade

att be församlingen om nycklar till Axel Legelius, Alexandra Jirvall, Daniel Nordin, William Lindell

och Josefin Hydén.

Styrelsen beslutade

att be församlingen om blipp till kontoret för övriga styrelsen.

§31 Individuella samtal

AL och DN ska ha samtal med alla i styrelsen för att hjälpa till att komma igång.

Emelie Gyllenberg lämnar mötet 22.12

Mötet har en beslutanderätt på 10 personer.

§32 Vårens möten

Styrelsen beslutade att ha styrelsemöten följande datum:

26 mars

29 april

28 maj

19 augusti

§33 Mail

Alla har fått en styrelsemail som går att vidarebefordra till sin vanliga mail. AL uppmuntrar alla att

logga in och hålla koll på mailen ifall det kommer något viktigt. Inloggningar finns i ett dokument på

driven.

§34 Styrelsepresentationer

Alla lägger upp en bild på instagram där man presenterar sig själv. Schema över detta kommer.

§35 Lösenord och inloggningar

Vincent Bodin lämnar mötet 22.22.

Styrelsen beslutade om nya lösenord.

De nya lösenorden finns på ett dokument i driven.

§36 Församlingsmöten

AL och DN har senaste veckan haft församlingsmöten med Marie-Louise Broström, Eva-Lisa Oldeberg

(diakon), Åsa Milltoft (chef för diakonin) och Anton Nyman (församlingsassistent). Marie-Louise

har föreslagit mini-SKUffé för barn. Det är församlingen som kommer att driva det men i SKUs

namn. Vi är ändå välkomna att vara med. Marie-Louise har gjort en säkerhetsplan för läger som

nu finns på driven. AL deltog på ett möte med diakoner. De har gjort en undersökning där de
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frågade runt personer hur de såg på psykisk ohälsa. Det kom fram till att många ungdomar mår dåligt

och de ska jobba vidare med ämnet. Varje år väljer församlingen två ämnen som de ska jobba extra

mycket med under året. Detta år är dessa ideellt medarbetarskap och existentiell hälsa. Den 15/9

kommer kollekten gå till SKU Täby. Då är det bra om alla i styrelsen är på någon av kyrkorna runt om i

Täby och kollektvädjar.

Vincent Bodin ansluter till mötet 22.36

§37 Övrigt

§38 Mötets avslutande

Mötet avslutas 22.37
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Daniel Nordin

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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